
<=Back  
 

  
PADI. The way the world learns to dive.

 PADI Courses Travel Fun Stuff Products PADI Pros

 

Project AWARE Reef Ball Contest  

German 

  

1st. Price 
1 Week vacation on Kuredu Island, Maledives. Project AWARE say "thank you" to the sponsors 
ProDivers, LTU and Kuredu Island Resort.  

The winner is Patricia Pollmeier. Staffan Hansson, ProDivers, handed the price over to the very happy 
Patricia.  

If you'd like to get more info about the Reef Ball Project call us . Andi & Bea from 
the Project AWARE-Team are your contact persons  

Beatrice Schafroth for Partnership   

Bewußte ReefKugel Wettbewerb Des Projektes  

  

1. Preis 
1 Woche Urlaub auf Kuredu Island, Maledives. Project AWARE bedankt sich herzlich bei den 
Sponsoren ProDivers, LTU und Kuredu Island Resort.   

Gewinnerin ist Patricia Pollmeier. Der Preis wurde Patricia von Staffan Hansson, ProDivers überreicht.  

On the last day at the "Boot" in Düsseldorf the winner of the Project AWARE contest has been drawn. 
The duty was to estimate the correct weight of the exposed Reef Ball. 8 correct answers could be found 
in the contest box with approx 2000 contest forms. The weight of the Reef Ball is 495 kg. Unfortunately 
the contest box was used more than the donation box. Project AWARE receives a donation of DM 
213.00 & SFR 13.00. Rather disapointing for all the participants........
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Am letzten Tag der Boot wurden die Gewinner des Project AWARE Wettbewerbs ermittelt. 
Die Wettbewerbsaufgabe war, das Gewicht des Reefballs zu schätzen. 8 richtige Antworten 
waren unter rund 2000 eingeworfenen Wettbewerbsscheinen. Das Gewicht des Reffballs 
beträgt 495 kg. Leider wurde die Wettbewerbsbox reger genutzt als die Spendenbox. Die 
Spende zugunsten von Project AWARE beträgt DM 213.00 & SFR 13.00. Etwas dürftig für die 
vielen Teilnehmer.....
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Info zum Reef Ball Projekt bekommst Du unter . Deine Ansprechpartner sind 
Andi & Béa vom Project AWARE-Team  

Béatrice Schafroth für Partnership   
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